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 לחברים שלום, 

 אנו מוצאים לנכון להוציא מכתב הבהרה העוסק בהליך בחירת מנהל הקהילה, רמי פלג.

 אנו נסקור את התהליך מתחילתו ועל לרגע כתיבת שורות אלו. 

 לאחר ההחלטה על סיום תפקידה של מנהלת הקהילה היוצאת, מונה על ידי ועד ההנהלה צוות 

 איתור אשר תפקידו היה להוציא מכרז למנהל/ת קהילה , לבחון את המועמדים השונים ולהגיש  

 את המלצתו לועד ההנהלה ולאחר מכן לבחירה באסיפה של כלל חברי יגור.  

 כאן המקום לציין כי ביגור נוהגים להקים צוותי איתור לתפקידים בכירים.

 הצוות הורכב מאודי קינן, גל שמשון )משאבי אנוש יגור(, מיטל נויפלד והדס ילין. 

 הצוות הוציא מכרז פנימי בלבד אליו נרשמו שני מועמדים, חברים מיגור. 

 המועמדים הוזמנו לשיחות עם הצוות בנפרד וגם עברו הערכה חיצונית למידת התאמתם לתפקיד. 

 הצוות בחר שלא להמליץ עליהם לועד ההנהלה ולציבור.  ,בסופו של התהליך

 אשר בה הוסברה עמדת הצוות. בשיחה הוסברה להם  בנקודה זו התקיימה שיחה עם המועמדים ו

 זכותם להתמודד בכל זאת, נאמר להם שאם יעשו כך, הצוות לא יביע התנגדות באסיפה והם 

 טרם מסירת החלטתם. ,נתבקשו לבחון את החלטתם במשך מספר ימים

 שני המועמדים השיבו לאחר מחשבה כי ללא המלצת הצוות אינם מעוניינים להתמודד. 

 הוצע להם לבצע משוב על ידי חלק מהמעריכים החיצונים ואחד מהם קיבל/ה את ההצעה.

 לאחר מכן נבחנה עוד אפשרות לנסות לפנות למועמדים נוספים מיגור שלא צלחה משום שמי שפנו  

 או שמי הסכים לא היה זמין בזמן סביר. ,אליו לא הסכים לקחת את האתגר בזמן זה

 על       הצוות החליט לצאת למכרז חיצוני מחוץ ליגור. קיבלנו קורות חיים רבים אך רק מעטים ענו 

 הגדרת התפקיד. בין היתר פנינו למנהלי קהילה פוטנציאלים אשר עליהם קיבלנו המלצות אך לא  

 שלחו קורות חיים. לבסוף לא הצלחנו לגייס בדרך זו מועמדים. 

 בשלב מסויים הצלחנו להתכנס לקורות חיים של שני מועמדים חיצוניים אשר קיבלנו עליהם   

 המלצות חמות. נפגשנו איתם, הוצאנו אותם לבחינה חיצונית וראיינו גם צדדים שלישיים שלא  

 נמסרו על ידי המועמדים. 

 בסופו של דבר התכנסנו לרמי פלג.

 רמי הוזמן לועד ההנהלה להציג עצמו. הועד אישר אותו לאחר סבב בירור נוסף, מאנשים שונים  

 אשר פגשו את רמי במהלך עבודתו. .

 רמי הוזמן לאסיפת החברים להציג את עצמו. לפני כן פורסמו קורות חייו וכן מכתב לחברים אשר  

 ניסח. 

 לצערינו, באסיפה עצמה נוכחו מספר מועט של חברים. איננו יודעים כמובן מי צפה מהבית, לרבות

 בשידורים חוזרים.  

 ביום ההצבעה על רמי, התקיימה גם הצבעה על נציגי ההנהלה העסקית. 

 ההצבעה נוהלה על ידי איריס בירמן. כאן המקום לציין כי ספי ז"ל  ואיריס ביקשו לסיים את  



 ו לבד בועדה. מאז סיום תפקידם  מתוקף תפקיד נשאר הועד כיו"ר תפקידם כועדת אסיפה ואודי

 למרות שבפעם השנייה התפקיד הוצע   ,יצאו שני מכרזים לועדת אסיפה. בשניהם ללא נרשמים

 בשכר. 

 בכל אופן ספי ז"ל נתבקש שלמרות סיום תפקידו, ימשיך לנהל את הקלפי משום שהוא מכיר את  

 נכון מבחינה אתית שאודי ינהל את זה וממילא אין לו את ההכשרה  המערכת ומשום שלא 

 וההרשאה המיחשובית לכך.

 בהמשך פנינו לאיריס לעשות   לצערנו הרב. ספי הסכים לכך וגם קיים את הקלפי עד אשר שנפטר

 את התפקיד עד סיום סבב ההצבעות הקרוב )בחירת ועדים ודירקטוריונים וכן אישור תקציב(. 

 איריס הסכימה לכך ולכן ניהלה את הקלפי האחרון.

 במהלך יום רביעי העיר לנו חבר כי השאלות לגבי נציגי ההנהלה העסקית אינן מנוסחות על פי  

 החלטות יגור. בפירוט, בהצבעה רבת משתתפים לא מצביעים בעד/נגד אלא מצביעים רק בעד או  

 נגד כל המשתתפים יחדיו. ההבדל הוא הבדל מהותי אשר יכול להשפיע על תוצאות ההצבעה ולכן  

 החלטנו להתחיל את ההצבעה למחרת מחדש ולהאריכה ביום. 

 בהצבעה הקודמת )קבלה לחברות( התברר כי חלק מהחברים קיבלו את ההזמנה להצבעה לתוך 

 "הודעות הזבל" והם אינם רואים את ההזמנה ואינם מקבלים קוד להצבעה. 

 כי כל מי שנתקל בבעיה טכנית מתבקש ליצור קשר עם   ,בעקבות כך, פירסמנו במספר ערוצים

 איריס.

 גם בהצבעה זו פירסמנו כי יש לפנות עם כל בעיה טכנית  לאיריס או אלי על מנת שלא יהיה מישהו  

 שרוצה להצביע ולא מצליח. בעקבות כך מספר אנשים פנו, וכל מי שפנה קיבל מענה והצליח  

 להצביע. 

 , כל המועמדים אשר העמידו את עצמם  10:00בבוקר בשעה התוצאות ביום שבת  לאחר קבלת

 לבחירה עודכנו בתוצאות.

 במקרה של רמי התוצאות היו צמודות ולכן ביקשנו מרמי כמה שעות לחשוב האם יש בכך השפעה 

 לאחר מספר שעות רמי חזר אלינו והביע רצון להתחיל בניהול  על נכונותו למלא את התפקיד.

 הקהילה ביגור ורואה בכך אחריות גדולה ונכון לאתגר.

 .על תוצאות ההצבעה במוצאי שבת הוצאנו הודעה רשמית במדיה הדיגיטאלית

 .  20:30 לבמוצ"ש. נקבעה פגישה  דיוןל ההנהלות עודכנו בתוצאות ועלתה בקשה להיפגש

 , אליה הצטרף לבקשת הועד גם עו"ד גיורא מיכאלי נבחן התהליך ותקינותו. בפגישה

 המסקנה היתה שהתהליך תקין. עו"ד מיכאלי אמר שלועד סמכות לדרוש דיון נוסף באסיפה 

 קיימת האפשרות לחברי יגור, לדרוש דיון נוסף באסיפה, בהתאם לנהלים הקיימים ביגור.  

 הועד חשב שאין זה נכון לפתוח דיון מחדש, בפרט לא בתקופה זו, בה חלק מההנהלות מתחלפות 

 ולאורך תקופה אין מנהל/ת קהילה.  הועד החליט שכן לפרסם לציבור מכתב המסביר על התהליך 

 שבוצע.  

 הועד מגנה את פרסום המספרים הפרטניים של נבחר כזה או אחר במדיה. הנתונים אינם סודיים  



 וניתן לקבלם במזכירות הטכנית. אולם ביגור אנו לא נוהגים לפרסמם כפי שלא עשינו במקרים  

 אחרים לרבות נציגי ההנהלה העסקית היום. 

 מקווים שמכתב זה מבער שמועות על אי תקינות. 

 מכתב זה הוא הזדמנות נוספת לקרוא לכל מי שרוצה לקחת חלק משמעותי יותר בהובלתה של 

 החלטות.  יגור, להשתתף במכרזים, להגיע לאספות, להרים ידו בקלפי ולהיות חלק ממקבלי ה

 אנו ננסה לשפר את ערוצי הדיווח בין ההנהלה לציבור, אך אנו קוראים לכולם לעשות זאת באופן  

 מכבד, שמושתת על עובדות ולא על שמועות ומכבד את העושים במלאכה גם אם אנחנו לא  

 מסכימים עמם. 

 

 מאחלים לרמי הצלחה רבה בתפקידו החשוב ביגור. 

                                                                                                                    

 ועד ההנהלה יגור                                                                                                                   


